

Elementary and Secondary Education Act (ESEA) Parents' Right-To-Know

All parents have the right to request the following:

- A teacher's professional qualifications, which includes: state qualifications, licensure, grade/s certification, waivers
- A teacher's baccalaureate and /or graduate degree, fields of endorsement, previous teaching experience
- A paraprofessional's qualifications
- An assurance that their child's name, address, and telephone listing not be released to military recruiters

All parents will receive information on the following:

- Their child's level of achievement in each of the state academic assessments
- Their option to request a transfer to another school within the district if their child is the victim of a violent crime at school
- Their right to timely notification that their child has been assigned, or has been taught for four or more consecutive weeks by, a teacher who is not highly qualified

قانون التعليم الابتدائي والثانوي (ESEA) حق الوالدين في المعرفة

يحق لجميع الآباء طلب ما يلي:

- مؤهلات المعلم المهنية، والتي تشمل: المؤهلات الحكومية، الترخيص، شهادة الدرجات/الدرجات، الإعفاءات
- شهادة بكالوريوس و/أو دراسات عليا من المعلم، مجالات التأييد، خبرة سابقة في التدريس
- مؤهلات المساعد المهني
- ضمان ألا يتم الكشف عن اسم وعنوان وقائمة هاتف طفلهم إلى المجندين العسكريين

سيحصل جميع أولياء الأمور على معلومات حول ما يلي:

- مستوى إنجاز طفلهم في كل من التقييمات الأكاديمية الحكومية
- خيارهم في طلب الانتقال إلى مدرسة أخرى ضمن المنطقة إذا كان طفلهم ضحية جريمة عنيفة في المدرسة
- حقهم في إبلاغهم في الوقت المناسب بأن طفلهم قد تم تعيينه أو تم تعليمه لمدة أربعة أسابيع متتالية أو أكثر على يد معلم غير مؤهل جيداً